
 Motion till Sundsstrands Samfällighetsförenings årsstämma 2025 

 "Arvode till styrelsen” 

 Bakgrund/Motivering 

 Forshälla-Sund ga:15 är Uddevallas största gemensamhetsanläggning. Att ingå i styrelsen 
 för Sundsstrands samfällighetsförening, som förvaltar gemensamhetsanläggningen, innebär 
 ett stort ansvar och medför i de flesta fall en relativt stor arbetsinsats. 

 Ett arvode, vars avsikt är att lämna en skälig ekonomisk ersättning, bör spegla det arbete 
 som krävs och bör avgöras utifrån föreningens storlek. Arvodets storlek i många föreningar 
 är satt till ett prisbasbelopp per år. Fördelen, om stämman beslutar om ett arvode på ett 
 prisbasbelopp, är att det justerar sig själv år efter år. Ända tills stämman beslutar om något 
 annat. 
 Detta är vanligt förekommande i många bostadsrättsföreningar, varav många innehar 
 väsentligt mindre medlemmar än Sundsstrands samfällighetsförening. 

 Förslag 
 Jag yrkar på att stämman beslutar om ett arvode till styrelsen på ett prisbasbelopp per år. 
 (Det är även vanligt förekommande att hälften går till en arbetande ordförande och hälften 
 fördelas på övriga ledamöter). Styrelsen kan även fördela arvodet inom sig utifrån 
 arbetsinsats. 
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